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Kommunala Handikapprådet 

ANSLAGSBEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.  
 
Organ Kommunala Handikapprådet 
Sammanträdesdatum 2021-10-14 
Datum då anslaget sätts upp  
Datum då anslaget tas ned  
 
Förvaringsplats för protokollet Plats Närakrivet 
  
  
Underskrift Linnéa Karlsson 

 

 

Plats och tid  Sammanträdeslokal Kongsvinger, Östra Esplanaden 5, Arvika,  
 kl. 13:30 - 16:00 
 
Beslutade ledamöter  Lisa Levin (S), ordförande 

Jonas Ås (S), deltar ej § 33 
Ann-Marie Andersson (HSO) 
Bertil Nilsson (HSO) 
Amelie Eriksson (HSO) 
Curt Edenholm (HSO) 
Tarja-Leena Nyrhinen (HSO), ersätter Lisbeth Nilsson (HSO) 
Börje Wahlund (M), ersätter Henrik Axelsson (S) 

 
Övriga närvarande Jennie Ingemarsson, centrumutvecklare, § 28 

Josefin Larsson, planarkitekt, § 29 
Linnéa Karlsson, sekreterare 

 
Justerare Bertil Nilsson 
Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 2 november 2021 
Paragrafer §27 - §33 
 
 
   
Sekreterare Linnéa Karlsson 
 
   
Ordförande Lisa Levin (S)   
  
   
Justerare Bertil Nilsson (HSO)  
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Paragraf 27 Dnr KS/2021:138 
 

Föregående protokoll 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av föregående protokoll och lägger det med godkännande till 
handlingarna.  

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 12 augusti 2021 gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala Handikapprådets protokoll den 12 augusti 2021  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 4 (9) 
 Sammanträdesdatum  
 2021-10-14  

 
Kommunala Handikapprådet 

Justerande sign.  Utdragsbestyrkande 

 
 
Paragraf 28   
 

Besök från Aktiva Arvika 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Jennie Ingemarsson, centrumutvecklare från Aktiva Arvika, besöker Kommunala Handikapprådet. 
Punkter som ges information om och diskuteras: 

- Hur man arbetat under pandemin, exempelvis genom säker shopping 
- Trygghetsvandring, Jennie återkommer med datum 
- Arvika Pride 
- Höstfröjda 
- Framtida shoppingkvällar och event 
- Undersökning ”Hur utvecklas Arvikas stadskärna?” 
- Sålda/inlösta presentkort 
- Digital handel 
- Arbetet med tomma lokaler 
- Samarbete mellan butiker 
- Öppettider 

I samband med informationen ger Kommunala Handikapprådet synpunkter på tillgängligheten i 
centrum. Följande diskuteras: 

- Dörröppnare och tunga dörrar till affärer, vid exempelvis Specsavers.  
- Vid Elins bakgård, vid entrén, är det svårt att ta sig fram när dörren står öppen. 
- Utanför Atlantis och glasskaféet finns stentrappor som försvårar framkomligheten. Vore bra 

om trapporna markerades eftersom de är svåra att se. 
- Vid Jysk är det svårt att ta sig fram då butiken ställer ut varor utanför butiken. Amelie 

Eriksson (HSO) förklarar att hon har varit där och sagt till.  
- Uteserveringen vid The Oven på sommaren försvårar framkomligheten. Lisa Levin (S) 

förklarar att rådet har fått information uteserveringen vid The Oven.  
- Vid Apotek Hjärtat är det svårt att ta sig in. 
- På Coop är det svårt att ta sig fram med permobil, speciellt vid grönsakerna då det inte går 

att öppna dörrarna samtidigt som man kör permobil.  

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning av Jennie Ingemarsson den 14 oktober 2021  
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Paragraf 29   
 

Samråd för detaljplan Körselviken, Västra Sund 2:96 m.fl. 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen samt skickar in synpunkterna till 
Samhällsbyggnad. 

Sammanfattning 

Information om samråd för detaljplan Körselviken, Västra Sund 2:96 m.fl. Synpunkter på 
samrådsförslaget lämnas senast den 15 oktober 2021. Synpunkter från rådet: 
 

- Skulle vilja att cykel- och gångvägen går ända fram till Körselviken. 
- Ser positivt på att tillgänglighetsanpassa badplatsen, med exempelvis en ramp så att 

badplatsen blir tillgänglig för alla.  

Beslutsunderlag 

Muntlig föredragning av Josefin Larsson den 14 oktober 2021 
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Samråd för detaljplan Arvikas norra infart 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen. 

Sammanfattning 

Information om samråd för detaljplan Arvikas norra infart. Synpunkter på samrådsförslaget lämnas 
senast den 8 november 2021.  
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Paragraf 31   
 

Återkoppling på frågor från tidigare möten 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger återkopplingen med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 

Återkoppling på frågor från tidigare möten: 

På mötet den 12 augusti frågade Curt Edenholm (HSO) hur lång handläggningstiden är inom Vård och 
omsorg då han läst en insändare där handläggningstiden för att få några extra timmar hemtjänst tog 
5 månader. Jonas Ås (S) förklarar att det var specifika saker i det enskilda fallet som drog ut på tiden. 
Handläggningstiden ska inte vara så lång. 
 
På mötet den 12 augusti lyfte Tarja-Leena Nyrhinen att det tidigare funnits en person vid sjukhuset 
som hjälpte till med service på permobiler. Personen som tidigare gjort detta gick i pension och då 
försvann tjänsten från Arvika. Tarja-Leena menade att det borde finnas en i Arvika också. Lisa Levin 
(S) förklarar på dagens möte att det är regionen som ansvarar för detta, men att hon pratat med dem 
och de har bekräftat att tjänsten försvann i samband med att personen gick i pension. De förklarar 
att de idag har personer som kommer hem till brukaren och gör service. Brukaren får då ringa och 
beställa en service så planerar personalen in detta. Däremot finns ingen drop-in tid längre. Tarja 
Leena Nyrhinen (HSO) och Amelie Eriksson (HSO) upplever att servicen försämrats. Lisa Levin (S) 
lämnar över denna feedback till regionen. 
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Paragraf 32   
 

Handikapporganisationerna har ordet 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet lägger punkten med godkännande till handlingarna.  

Sammanfattning 
 
Innan mötet lämnade Funktionsrätt in frågor/synpunkter från deras senaste styrelsemöte. 
Frågorna/synpunktern lämnades in via Anna Bäckström (HSO): 
 

- Elsparkcyklar – hur jobbar kommunen med detta? Lisa Levin (S) har pratat med 
Samhällsbyggnad och just nu är det inget företag som önskat starta verksamhet här. 

 
- Vallokaler ska vara tillgängliga för alla. Under kyrkovalet upplevde personer att vallokalen vid 

Klässbols skola hade brister i tillgängligheten. Rampen in till vallokalen var för brant vilket 
gjorde att vissa inte tog sig in. Lisa Levin (S) tar med sig synpunkten. 
 

- Bostäder för personer som varit inneliggande länge för fysisk eller psykiatrisk vård 
efterfrågas. Förslagsvis att Centralskolans lokaler byggas om till lägenheter för detta. Börje 
Wahlund (M) får uppdraget att till nästa möte komma med information om hur behovet ser 
ut nu och i framtiden.   
 

Övriga frågor/synpunkter som tas upp under mötet: 

- Toaletten vid scenen i stadsparken är trasig. Se över att signalen för öppning behöver synkas 
med betalning.  

- Påtalar att snöröjningen vid av- och påstigningsplatser vid busshållplatser borde ses över 
innan vintern.  

- Handikapparkeringen vid biblioteket är borta. Närmaste handikapparkering vid biblioteket är 
nu vid Palmviken eller Jysk.  

- Hur lång tid ska en bostadsanpassning ta? Lisa Levin (S) tar med sig frågan.  
- Framtida namn på Kommunala Handikapprådet. Inför nästa möte ska 

handikapporganisationerna inkomma med förslag. Förslagen diskuteras på mötet.   
- Vägskyltarna som är bågformade med en öppning längst ner är lätta att fastna i för 

synskadade som använder vit käpp. Borde finnas en markering längst ner på dessa 
vägskyltar.  
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Paragraf 33   
 

Information från Kommunstyrelsen 
 

Beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Information från Kommunstyrelsen. Lisa Levin (S) ger information om delar av delårsrapporten som 
var uppe som ärende på Kommunstyrelsen den 12 oktober 2021. 

 

 


